
Resposta a la Ciutadania d’ERC al Ple de 18/11/09 
 
 
Núria Roig 
 
1.- Com és que no surt cap representant del seu grup municipal en la 
fotografia de l’entrega de claus del Pla d’habitatge que surt al Pont núm. 
179? Potser no hi van anar o simplement no surten a la fotografia? Tant si 
és un cas com un l’altre hi ha alguna raó especial? 
 
Després, la pregunta sobre la fotografia... (Se senten veus de fons), la qüestió 
de les fotos y el Pla d’Habitatge i les claus, a veure, abans hem tingut aquí un 
lamentable debat sobre si un acord que es va prendre l’any passat s’està 
portant a terme o no s’està portant a terme, i és el fet que els portaveus, com a 
mínim, dels diferents partits polítics, o fins i tot els regidors dels diferents partits 
polítics, participin o no participin en aquests actes, que no estan absolutament 
reglamentats dintre del ROM, però que són d’inauguracions, entregues de 
premis, etc, que si no se’n recorden vostès, això va significar que el ROM 
s’aturés, malgrat que anava a ple, i això va comportar que al final s’arribés a 
una sèrie d’acord que, com veiem reiteradament, el PSC es nega a complir, i 
podríem parlar de l’entrega de claus i de les fotos, com podríem parlar de mil i 
una històries que s’han repetit, i si vol que li digui la veritat, s’aniran repetint, 
s’aniran repetint, perquè aquesta gent, si no s’han adonat, han entrat en una 
etapa de campanya electoral, i és pel que fan servir El Pont, per tant, 
lamentablement, aquestes no fotos continuaran existint. 
 
 
Elisabeth Millà 
 
 
1.- Què els sembla que en els pressupostos per al proper any s’inclogui 
una partida de 18.600 € per a resoldre el problema de la mina de les 
monges que consistiria segons va informar el portaveu del PSC el mes de 
maig en realitzar un pou de registre a la mina, realitzar una inspecció de la 
mina per tal de determinar les causes exactes del problema, i 
permeabilitzar una claveguera que circula per damunt de la mina. El seu 
grup defensarà aquesta postura?. 
 
Després, sobre el tema de la mina de les monges, jo aniria més enllà. Està molt 
bé que l’Ajuntament aporti aquests 18.600 euros, però el que cal esbrinar és 
com és possible que una claveguera hagi afectat aquesta mina, sobretot tenint 
en compte que potser és, si no l’última mina, és la penúltima mina que ens 
queda viva a Esplugues, i sobretot tenint en compte que s’han fet treballs a 
Sant Just i que s’hauria d’encaminar precisament, amb tota la problemàtica que 
tenim en el país i en general de l’aigua, és d’aquells elements que s’haurien de 
tenir en compte i preservar. 
 
Per tant, entenem que està molt bé que l’Ajuntament hi posi aquests diners, 
però al que s’ha d’acabar arribant és a la responsabilitat de l’afectació sobre 



aquesta mina, i evidentment, a la seva recuperació i que torni a funcionar 
directament. 
 
 
Mª Teresa Carbonell 
 
 
1.- Al PSC els fem la següent pregunta: “Aquests darrers dies han sortit a 
la premsa per causes que tots coneixem unes empreses que a Esplugues 
sonen molt: SACRESA, PROINSA i ESPAIS. N’hi ha alguna altra de les 
implicades en casos de corrupció que també treballi amb l’ajuntament 
d’Esplugues?. En el cas d’aquestes empreses es tindrà en compte el cas 
que estan implicades en casos de frau a l’hora de continuar els projectes 
que estan en marxa o que s’hagin de posar en marxa?. Heu pres alguna 
decisió al respecte?. Quina creu el seu grup, que hauria de ser la manera 
d’actuar de l’ajuntament en aquests casos a partir d’ara?. 
 
I finalment, sobre SACRESA, PROINOSA i ESPAIS, home, jo he fet ja alguna 
coseta, i el primer és una cosa que potser no havia fet, que era refiar-me’n de 
l’equip de govern quant a les adjudicacions que d’alguna manera ja vaig 
seguint a través del butlletí oficial de la província, però al cap i a la fi, en tot el 
tema del Pla FEIL, on aquest ajuntament no ha estat capaç de poder controlar 
a quina va a parar, perquè eren adjudicacions directes que feia l’Ajuntament, 
doncs al que ja he començat és a mirar-me expedient per expedient, i 
properament aniré mirant-me expedient per expedient d’adjudicació d’obra en 
totes aquelles que hi hagi en aquest ajuntament, perquè crec que és el meu 
deure. 
 
Jo crec que al cap i a la fi tot el tema d’aquestes empreses dubto molt que hi 
hagi qualsevol cas de corrupció ara mateix aquí a Esplugues, no tinc cap 
intuïció al respecte, no podria posar la ma en el foc amb altres equips de 
govern que hi ha hagut aquí, però crec que sortosament ara mateix me’n puc 
mig refiar. Malgrat tot, com que només em puc mig refiar, l’altra mig cos meu 
em demana continuar mirant expedient per expedient, i que tot sigui pulcre, i 
que realment tot funcioni com ha de funcionar, perquè crec que realment és 
l’única forma en què es pot recupera la credibilitat del públic, del polític, i és 
realment control, i sobretot transparència. 


